
 

 

 
 

ZÁPIS 
z Výročního zasedání Rady a Výboru KS JMK konaného dne 21. 6. 
2020 od 10,00 hodin ve Stodole u Stehlíků, Nový Šaldorf 87, okr. 

Znojmo 
Přítomní:  
Výbor KS ČSCH JMK: předseda – Ing. Radek Novotný, jednatelka – Ing. Dagmar Malá, 
ekonomka – Ilona Drobiličová, logistik manager – Libor Reidlinger, místopředseda + 
předseda krajské sekce holubů – Ing. Josef Albrecht, krajská sekce králíků – Jiří Procházka,  
předsedkyně krajské sekce drůbeže – Alena Polášková, sekce exotů Josef Hon, komise pro 
mládež – Jiří Rovenský  
Kontrolní komise: Jaroslav Bayer, Václav Vytrhlík, Jiří Bareš 
Rada KS ČSCH JMK:  
OO Blansko: Ing. Jiří Bareš, Ilona Drobiličová,  
OO Brno: Rostislav Valeš, Ing. Jiří Nocar, 
OO Břeclav: Václav Vytrhlík, Dušan Sem 
OO Hodonín: Jaroslav Bayer, Rostislav Bartošík 
OO Vyškov: Ing. Josef Albrecht, Josef Hon 
OO Znojmo: Antonín Stehlík, Miroslav Kročil 
 
Další přítomní a hosté: 
Jiří Ludvík, Marcela Nečasová, Ing. František Vlček, Ing. Zbyněk Kopřiva, Zdeněk Lejsek, 
Jiří Sec 
 
Omluveni: Dagmar Baštová, Rostislav Jirásek 
  
Program: 
1. Zahájení a přivítání přítomných a hostů (Ing. R. Novotný) 
2. Schválení programu zasedání 
3. Stanovení zapisovatele, volba ověřovatelů zápisu, mandátové a návrhové  
     komise  
4. Zpráva o činnosti KS JMK za rok 2019 (Ing. D. Malá), zprávy předsedů sekcí za   
     rok 2019 (A. Polášková, Ing. J. Albrecht, J. Procházka, J. Hon, J. Rovenský) 
5. Zpráva o hospodaření KS JMK za rok 2019 (I. Drobiličová)  
6. Zpráva kontrolní komise (J. Bayer) 
7. Plán činnosti KS JMK na rok 2020 (Ing. D. Malá) 
8.  JUVENES MORAVIA 2020 (Ing. R. Novotný, J. Procházka) 
9. Příprava JM dožínek 30. 8. 2020 v Hodoníně (Ing. D. Malá)  
10. Plán přípravy 10. JMK KV – MORAVIA Brno 2020 (Ing. R. Novotný) 
11. Návrh rozpočtu KS JMK na rok 2020 (I. Drobiličová) 
12. Termíny zasedání Rady KS a Výboru KS JMK v roce 2020 (Ing. R. Novotný) 
13. Diskuse 
14. Usnesení a závěr 
15. Občerstvení 
 



 
Body jednání: 
 
1. Zahájení - jednání zahájil a řídil předseda KS JMK Ing. Radek Novotný. Přivítal přítomné, 
včetně hostů. Dále informoval o pozvání př. M. Kročila, jakožto zástupce OO ČSCH Znojmo 
od předsedy okresu př. A. Stehlíka. 
 
2. Schválení programu zasedání    
Bez připomínek. 
Návrh na usnesení:  Rada schvaluje program Výročního zasedání Rady KS JMK. 
Hlasování: Pro  12           Proti:    0              Zdržel se: 0   Program byl schválen. 
   
3. Stanovení zapisovatele, volba ověřovatelů zápisu, mandátové a návrhové komise 
-  zapisovatelkou byla Radou schválena Ing. Dagmar Malá (hlasování Pro 12). 
-  za ověřovatele zápisu byli Radou zvoleni Ing. Radek Novotný a Ing. Josef Albrecht 
(hlasování Pro 12).  
- mandátová a návrhová komise – navržení Rostislav Valeš, Ing. Jiří Bareš, Václav Vytrhlík 
 (hlasování Pro 12) Schváleno. 
 
4. Zpráva o činnosti KS JMK za rok 2019 (Ing. D. Malá) a zprávy předsedů sekcí za rok 
2019 (A. Polášková, Ing. J. Albrecht, J. Hon, Jiří Procházka) 
Jednatelka KS JMK přednesla zprávu o činnosti KS JMK v roce 2019, zpráva je přílohou 
zápisu.  
Zprávu o činnosti krajské sekce chovatelů drůbeže přednesla její předsedkyně Alena 
Polášková. Zpráva je další přílohou zápisu. 
Zprávu o činnosti krajské sekce chovatelů králíků přenesl Jiří Procházka – zpráva je přílohou 
zápisu.  
Zprávu o činnosti sekce králičího hopu přečetla z důvodu nepřítomnosti D. Baštové 
jednatelka KS JMK Ing. D. Malá. Zpráva je přílohou zápisu. 
Ing. Josef Albrecht přednesl zprávu o činnosti krajské sekce chovatelů holubů, zpráva je 
přílohou zápisu. Navrhl připravit manuál k prodeji zvířat pro garanty holubů. Dále 
informoval, že letos nebude na MORAVII seno z Ořechova z důvodu špatného počasí při jeho 
sklizni.  
Josef Hon přednesl zprávu o činnosti krajské sekce chovatelů exotů – zpráva je další přílohou 
zápisu. Bodovaná výstava – nutná účast zástupců všech okresů. Požadavek na bodovačky a 
nové kozičky pod klece.  
Jiří Rovenský přednesl zprávu o činnosti krajské komise pro práci s mládeží. Zpráva je 
přílohou zápisu. 
Návrh na usnesení: 
Rada KS JMK schvaluje zprávu o činnosti KS JMK za rok 2019 a dále zprávy krajských 
chovatelských sekcí za rok 2019. 
Hlasování: Pro 12, schváleno. 
 
5. Zpráva o hospodaření KS JMK za rok 2019 (I. Drobiličová)  
Ekonomka KS JMK I. Drobiličová přednesla pokladní zprávu za účetní rok 2019 (zpráva je 
přílohou zápisu) a dále komentovala příjmy a čerpání rozpočtu KS JMK na rok 2019. 
Dále byla prezentována tabulka srovnání příjmů za MORAVII 2018 a 2019. 
Byla započata revize hospodaření, dosud není dokončena, v červenci 2020 bude zrevidován 
aktuální stav financí. Dále navrhla nová pravidla plateb z rozpočtu KS JMK na další období 
(bod 1 – hotovostní platby do 5 tisíc nemusí podepisovat předseda, bod 2 – pro platby 
převodem do 50 tisíc stačí místo podpisu schválení po emailu, nad 50 tisíc musí být podpis 
předsedy). K novému návrhu plateb měl připomínky J. Bayer – nesouhlasí s návrhem, každý 
doklad musí předseda podepsat. Ing. J. Albrecht požádal o přiložení zprávy o hospodaření 



k zápisu z VČS pro členy Rady KS JMK. Dotaz k vyplacení příspěvku pro okresy, mělo 
proběhnout v červnu 2020. Dokud nedokončeno (OO ČSCH Brno dosud nedodalo 
požadované tiskopisy – příspěvek za rok 2019 nebude proplacen). Ing. J. Albrecht požádal o 
vyčíslení sponzorských darů na MORAVII – bylo zodpovězeno Ing. R. Novotným.  
Připomínka Ing. J. Bareše, požadavek, aby se všechny platby dělaly přes účet, navrhl sjednat 
účetní pro finance KS JMK (nechť se zaplatí účetní). Odpověděl Ing. R. Novotný – co nejvíce 
plateb z důvodů dotací jdou přes účet, hotovostní platby jsou zejména na MORAVII. vyjádřil 
se k návrhu Ing. J. Bareše s tím, že účetní se platí buď paušálně za měsíc nebo za položku (až 
20 Kč). Dále odpověděla I. Drobiličová – většina platba je přes účet, platit účetní je nesmysl, 
nedělala by vyúčtovávání dotací, přípravu dotací, platby během roku. Nedoporučuje. 
Návrh na usnesení: 
Rada KS JMK bere na vědomí zprávu o hospodaření KS JMK za rok 2019 a ukládá jednatelce 
rozeslat členům tabulku čerpání rozpočtu za rok 2019, dále schvaluje návrh nových pravidel 
pro oběh účetních dokladů – veškeré výdajové a příjmové doklady musí být podepsány 
předsedou KS, odměny za činnost v KS JMK, pokud budou schváleny v rozpočtu, bude 
rozdělovat předseda KS JMK (bod č. 4 původního návrhu I. Drobiličové). 
Hlasování: Pro 12, schváleno. 
 
6. Zpráva kontrolní komise (J. Bayer) 
Zprávu přednesl předseda kontrolní komise J. Bayer s tím, že kontrola hospodaření byla 
provedena 16. 6. 2020. Zpráva je přílohou zápisu. Byla zjištěna vysoká hotovost v pokladně, 
což je v rozporu usnesením z loňského roku, že na pokladně má být max. do 50.000 Kč. 
Zatím nebyla provedena kontrola financí v hotovosti. Připomínka, že každý doklad musí být 
podepsaný a očíslovaný, což zatím není. 
Návrh na usnesení: 
Rada KS JMK bere na vědomí zprávu kontrolní komise KS JMK za rok 2019 s tím, že  
kontrola bude pokračovat. Termín ukončení kontroly do 31. 7. 2020. Vyhodnocení na další 
schůzi KS JMK.  
Hlasování: Pro 12, schváleno 
 
7. Plán činnosti KS JMK na rok 2020 (Ing. R.Novotný, Ing. D. Malá) 
Ing. D. Malá přednesla aktuální plán činnosti KS JMK na rok 2020 s tím, že tento byl  
připraven a schválen Radou KS JMK již počátkem roku 2020 a je již průběžně plněn. 
Nové informace k účasti na výstavě v Tulnu 2020. Měla by se vystavit pokud možno národní 
plemena. Dále Ing. R. Novotný informoval o plánovaných evropských speciálkách, u 
hempšírek to bude jen speciálka s mezinárodní účastí, je to věc ceny za tuto výstavu. Bude 
zasláno oficiální vyjádření. Diskuse k evropské speciálce pštrosů – organizace, výstavní 
klece, umístění v pavilonu.  
Návrh na usnesení: 
Rada KS JMK bere na vědomí aktualizaci Plánu činnosti KS JMK na rok 2020.  
Hlasování: Pro 12, schváleno 
 
8. JUVENES MORAVIA 2020 
Bod uvedl předseda KS JMK Ing. Radek Novotný a seznámil přítomné se situací kolem 
letošního ročníku této akce, uzávěrka přihlášek je 10. 7. 2020. Stany potřebné k průběhu této 
akce z Brna odveze do Rájce na výstavu v pátek před akcí L. Reidlinger, telefonicky si zajistí 
svoz z ostatních okresů – je třeba všech 6! 
Návrh na usnesení: 
Rada KS JMK ukládá pořadateli KV mladých chovatelů JUVENES MORAVIA 2020 
zabezpečit tuto výstavu v sobotu 1. 8. 2020 v Rájci-Jestřebí, včetně závodu v králičím hopu 
JUVENES RABBIT JUMPING MORAVIA 2020 s tím, že celodenního programu, včetně 
posuzování, se zúčastní mladí vystavovatelé. 
Hlasování: Pro 12, schváleno 



 
 
9. Příprava JM dožínek 30. 8. 2020 v Hodoníně   
Jednatelka KS JMK Ing. D. Malá a Ing. R. Novotný seznámili přítomné s informacemi 
týkající se přípravy letošních JM dožínek v Hodoníně. Vzhledem k určitým omezení, zůstává 
náš tradiční program. Občerstvení i výstavku zajistí OO Hodonín. 
Návrh na usnesení: 
Rada KS JMK pověřuje OO Hodonín k přípravě chovatelské výstavky v rámci JM dožínek 
dne 30. 8. 2020 v Hodoníně. 
Hlasování: Pro 12, schváleno 
 
10. Plán přípravy 10. KV JMK – MORAVIA Brno 2020  
R. Novotný seznámil přítomné s plánem přípravy letošní jihomoravské výstavy, pro její 
přípravu a realizaci bude použit v loňském roce připravený harmonogram (manuál) 
s jednotlivými položkami, který bude v průběhu roku aktualizován a naplňován.  
Je nutno omezit výdaje pro výstavu z důvodu nižších financí (dotací) na tento rok. Nutno 
dořešit opravu koziček pro klece a pořízení nových bodovaček pro exoty.  
Návrhy na úpravu finančních prostředků na výstavu:  
1. Již nebude možné zajistit volné vstupenky na výstavu pro vystavovatele, v 11,00 v neděli 
se už nebude vybírat vstupné, vstupně zůstane 100 Kč, schváleno jednohlasně 
2. návrh na úpravu příspěvku za pomoc, v sobotu se nebudou vyplácet příspěvky, v neděli 
ano, ale až večer po ukončení práce. Stř, čtv, pá, pondělí se budou vyplácet příspěvky beze 
změny. Občerstvení bude zdarma po všechny dny. Neschváleno.  
3. Návrh na zvýšení z 10 % na 15% poplatek za prodej zvířat – hlasováno 12, zdržel se 0, 
proti 0, Schváleno 
4. Návrh na cenu katalogu volný prodej 120 Kč, pro 12, schváleno 
5. Návrh na zvýšení pro vystavovatele na 120 Kč – pro 9, zdržel se 2, 1 proti, schváleno 
6. Návrh na zvýšení ceny vstupenek pro děti od 3 do 15 let z 20 Kč na 50 Kč – pro 5, proti 6, 
1 se zdržel, neschváleno. 
Nutno udělat podmínky soutěže MM 2020 na exoty – připraví J. Hon a zašle e-mailem 
na adresu: cschksjmk@seznam.cz. 
Návrh na usnesení: 
Rada KS JMK bere na vědomí Plán přípravy 10. KV JMK – MORAVIA Brno 2020 s tím, že 
tento bude dále upřesňován na dalších zasedáních Rady a Výboru KS v průběhu roku 2020. 
Dále schválila změny související s některými platbami, které budou uvedeny ve výstavních 
podmínkách výstavy pro rok 2020.  
Hlasování: Pro 12, schváleno 
 
10. Návrh rozpočtu KS JMK na rok 2020 (Ilona Drobiličová) 
Ekonomka KS JMK Ilona Drobiličová seznámila přítomné s návrhem rozpočtu na rok 2020. 
Hlasování: Pro 12, schváleno 
Návrh na usnesení: 
Rada KS JMK schvaluje rozpočet KS JMK na rok 2020. Rozpočet je přílohou tohoto zápisu.  
 
11. Termíny zasedání Rady KS a Výboru KS JMK v roce 2020 (Ing. R. Novotný) 
Ing. R. Novotný předložil návrh termínů zasedání. Přehled termínů je přílohou toho zápisu. 
Další zasedání Rady KS JMK se uskuteční dne 22.8. 2020 v Sebranicích v 10,00 hodin. 
Návrh na usnesení: 
Rada KS JMK schvaluje termíny zasedání Rady a Výboru KS JMK na rok 2020 a dále termín 
konání výstavy MORAVIA v roce 2021, a to v první prosincový víkend (4. – 5. 12. 2021). 
Hlasování: Pro 12, schváleno   
 



12. Diskuse – oprava koziček 300 ks, L. Reidlinger doveze kozičky na opravu M. Kročilovi, 
ten navrhne způsob opravy a opraví. Dále je nutno vyřešit vozík na vodu na galerii na 
MORAVII – řeší R. Jirásek, do příštího zasedání podá informaci Ing. J. Albrecht. 
- příprava výstavy MORAVIA – diskutovány termíny a časy pro hmg pro výstaviště 
- příspěvek k reklamě – R. Valeš – navrhl zaslat plakát elektronicky na obce 
- bude objednáno razítko JUVENES MORAVIA, zajistí I. Drobiličová 
- J. Bareš nabídl k zapůjčení 2 kontejnery na vodu na MORAVII – 1000 l, technicky dohodne 
s  L. Reidligerem 
 
14. Usnesení a závěr 
 
Rada KS JMK  
a) schvaluje 
       -    program výročního zasedání  
       -    zapisovatelku Ing. Dagmar Malou  
       -    ověřovatele zápisu – Ing. Radka Novotného a Ing. Josefa Albrechta 
       -   mandátovou a návrhovou komisi ve složení: Rostislav Valeš, Ing. Jiří Bareš, Václav 

Vytrhlík 
- zprávu o činnosti KS JMK za rok 2019 a dále zprávy předsedů sekcí za rok 2019, 
- rozpočet KS JMK na rok 2020 
- termíny zasedání Rady a Výboru KS JMK v roce 2020 
- termín konání výstavy MORAVIA v roce 2021, a to v první prosincový víkend 4. – 5. 

12.2021, 
- změny související s některými platbami ve výstavních podmínkách výstavy pro rok 

2020,  
      

b) bere na vědomí 
- zprávu o hospodaření za rok 2019, 
- zprávu kontrolní komise KS JMK za rok 2019, že kontrola bude pokračovat. Termín 

ukončení kontroly do 31. 7. 2020. Vyhodnocení na další schůzi KS JMK. 
- aktualizovaný Plán činnosti KS JMK na rok 2020 
- Plán přípravy 10. KV JMK – MORAVIA Brno 2020 s tím, že tento bude dále 

upřesňován na zasedáních Rady a Výboru KS v průběhu roku 2020, 
 
c) pověřuje 
      -   OO Hodonín k přípravě chovatelské výstavky v rámci JM dožínek dne 30. 8. 2020 
v Hodoníně, 
 
d) ukládá 

- pořadateli KV mladých chovatelů JUVENES MORAVIA 2020 zabezpečit tuto 
výstavu 1. 8. 2020 v Rájci-Jestřebí, včetně závodu v králičím hopu JUVENES 
RABBIT JUMPING MORAVIA 2020  

 
Hlasování: Pro: 12                  Proti:     0                  Zdržel se:  0     Usnesení bylo schváleno. 
 
Zapsala: Ing. Dagmar Malá 
 
Ověřovatelé zápisu:                                                                                 
 
Ing. Radek Novotný …………………………………… 
 
Ing. Josef Albrecht   ……………………………………          Ing. Radek Novotný 
                                                                                                      předseda ČSCH, KS JMK 



 
                                                                                              předseda ČSCH, KS JMK 


